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Overzicht van uitgevoerde moties in 2020

De aangenomen moties uit 2020 die  nog niet zijn uitgevoerd zijn opgenomen in de geactualiseerde raadskalender. 
De raadskalender staat op iBabs. 

Nr. raadsvergadering 
d.d.

onderwerp motie inhoud motie uitvoering

1 30 januari 2020 Motie van D66, CDA, SP, 
Politieke Partij Blanco, 
Progressief Bernheze en Lokaal 
over kwijtschelden schulden

overwegende dat: 
• Mensen met langlopende schulden vaak steeds dieper in de 

problemen komen;
• De overheid bij schulden vaak (een van) de voornaamste 

schuldeiser(s) is;
• De boetes, aanmaningskosten, invorderingskosten en rente soms 

hoger zijn dan de oorspronkelijke schulden en de 
schuldenproblematiek vergroten;

• De gemeente door het opleggen van deze kosten bij 
betalingsachterstanden haar eigen taak om problematische schulden 
tegen te gaan bemoeilijkt;

• Schulden voor veel stress zorgen en grote maatschappelijke 
gevolgen hebben;

• Kinderen die opgroeien in armoede hier levenslang last van 
kunnen ondervinden;

• In Bernheze het college reeds kan besluiten om na drie jaar de 
aflossingsverplichting tot de leenbijstand en een inrichtingskrediet 
kwijt te schelden (artikel 5 van de Beleidsregels terug- en invordering 
Participatiewet, IOAW en IOAZ Bernheze 2017), maar dit nog niet 
geldt voor alle schulden bij de overheid zoals de terugvordering of 
verdere invordering van de uitkering (artikel 6);

• Staatssecretaris van Ark in haar brief aan de tweede kamer van 
13 februari 2019 aangeeft gemeenten te zullen oproepen om, 
vooruitlopend op nieuwe wetgeving, uit te gaan van minimaal 95% 
van de bijstandsnorm als beslagvrije voet;

Hierover is op 31 maart 2020 
een notitie ter informatie 
‘Programmalijnen sociaal 
domein’ op iBabs geplaatst.

De programmalijnen worden in 
deze bestuursperiode 
vastgesteld en uitgevoerd (2020-
2022), zodat in de volgende 
bestuursperiode raad en college 
nieuwe beleidsaccenten kunnen 
plaatsen.
Ingezet beleid wordt uiteraard 
gecontinueerd.
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• Meijerijstad en derhalve Bernheze momenteel een beslagvrije 
voet van 90% hanteert; 

• De gemeente al het mogelijke moet doen om te voorkomen dat 
kwetsbare inwoners door beslaglegging of boetes van de zijde van de 
overheid verder in de financiële problemen komen;

Verzoekt het college:
1. te onderzoeken op welke manier de gemeente kan afzien van het 

opleggen van boetes of vordering verhogende kosten bij 
betalingsachterstanden aan inwoners die
- schuldhulpverlening accepteren of
- bij wie sprake is van een maximaal beslag op loon of uitkering en 

er geen (spaar)geld is om een boete of kosten mee te voldoen.
2. te onderzoeken op welke manier het onder 1 gestelde zo efficiënt 

en effectief mogelijk kan worden omgezet in beleid;  
3. te onderzoeken of alle schulden bij de overheid, van inwoners die 

schuldhulpverlening accepteren, na drie jaar kwijtgescholden kunnen 
worden;

4. de oproep van de staatssecretaris in dit onderzoek mee te 
nemen;

5. de onderzoeksresultaten terug te koppelen en zo mogelijk direct 
een voorstel hierover voor te leggen aan de raad.

2 20 mei 2020 Motie raadsbreed ingediend 
over terrasvergoeding 2020

overwegende dat: 
- Door de coronacrisis de horeca volledig op slot zit.
- De horecaondernemers hierdoor ernstig gedupeerd zijn.
- De horecaondernemers vele euro’s aan terrasvergoeding betalen of 

hebben betaald, terwijl de terrassen al weken leeg zijn.

verzoekt het college:
1. De terrasvergoeding voor het jaar 2020 te schrappen en reeds 

betaalde terrasvergoeding aan de desbetreffende horecaondernemers 
terug te betalen. 

Besluit College 09.06.20:
Het crediteren van de 
resterende 50% van de 
vorderingen voor de verhuur 
gronden 2020 t.b.v. terrassen



3

2. Het bedrag te dekken uit de reserve nog nader te bestemmen.

3 24 september 2020 Motie SP, D66, Politieke Partij 
Blanco en Progressief Bernheze 
over opvang 
vluchtelingenkinderen Lesbos

overwegende dat: 
- De omstandigheden in de vluchtelingenkampen in Griekenland 

schrijnend en mensonterend zijn;
- Zich hiermee op Europees grondgebied een humanitair 

vluchtelingendrama afspeelt;
- Op de Griekse eilanden alleenstaande kinderen in vluchtelingkampen 

verblijven die ernstig lijden onder de erbarmelijke omstandigheden 
(lekkende tenten, apathische kinderen, suïcidepogingen onder 
minderjarigen, uitbraken van besmettelijke ziekten);

- De Griekse autoriteiten in het najaar van 2019 aan de Europese 
lidstaten hebben verzocht om 2.500 alleenstaande minderjarige 
vluchtelingen uit te vluchtelingenkampen te herplaatsen;

- EU-landen als Frankrijk, Finland, Duitsland en Portugal inmiddels 
hebben toegezegd om een deel van de 2.500 kinderen op te nemen;

- Het kabinet er voor gekozen heeft geld en ondersteuning toe te 
zeggen voor de opvang van deze kinderen in Griekenland zelf.

Constaterende dat:
- Organisaties als stichting Vluchteling, Vluchtelingenwerk Nederland en 

Defence for Children een ‘Coalition of the Willing’ hebben gevormd en 
daarmee een signaal geven dat er onder de Nederlandse bevolking 
voldoende draagvlak is om een aantal van deze kinderen op te 
nemen;

- Voornoemde organisaties voldoende kennis en ervaring hebben om 
pleeggezinnen die bereid zijn hun hart en deur voor deze kinderen 
open te zetten, adequaat te kunnen begeleiden.

verzoekt het college:
Aan het kabinet het signaal af te geven dat de raad van de gemeente 
Bernheze zich achter het initiatief “Coalition of the Willing” schaart, en dat 
de Nederlandse Overheid de bereidheid uitspreekt om zich nu en in de 
toekomst in te spannen om, indien nodig, kinderen uit Griekse 
opvangkampen op te vangen.

Hierover is op 16 december 
2020 een notitie ter informatie 
op iBabs geplaatst
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4 24 september 2020 Motie CDA, Lokaal, VVD, SP en 
Progressief Bernheze  over 
concept bod RES - positionering 
gemeenteraad en 
samenwerking regio 
overstijgend

overwegende dat: 
- Binnen de regio Noordoost Brabant de gemeenten in mindere mate 

echt samenwerken aan de regionale opgave voor de energiestrategie 
en in eerste instantie gaan voor het opwekken van de eigen opgaaf 
binnen de gemeentegrenzen;

- Een betere samenwerking, zowel binnen de regio als supra-regionaal, 
niet alleen wenselijk maar ook noodzakelijk is om de doelstellingen 
van het nationaal Klimaatakkoord te kunnen behalen;

- Er hoogstwaarschijnlijk meer mogelijkheden zijn als er op dit vlak ook 
intensiever wordt samengewerkt zowel binnen de regio als supra-
regionaal met andere (kust)regio’s;

- Dit versnippering van windmolens en zonneparken over het landschap 
kan voorkomen door de aanleg van windmolens en zonneparken te 
clusteren;

- De aanleg van windmolens in kustregio’s en op zee volgens studies1 
bovendien aantoonbaar goedkoper is te realiseren en een aanzienlijk 
betere energieproductie laat zien;

- Het van groot belang is de gemeenteraad nauw en actief te betrekken 
bij de verdere uitwerking van de RES;

verzoekt het college:
- In nader overleg te treden met de regio en zo mogelijk binnen de 

regio, en regio overstijgend met andere (kust)regio’s en/of de minister 
te komen tot een betere en effectievere samenwerking voor de meest 
zorgvuldige, optimale invulling en ruimtelijke inpassing van 
windmolens en/of zonneparken; 

- Indien de gemeente Bernheze wordt gevraagd om meer op te wekken 
t.b.v. andere gemeenten of de regio, hiervoor éérst met de 
gemeenteraad in overleg te treden alvorens een dergelijk verzoek in 
behandeling te nemen;

De gemeenteraad nauw te betrekken bij de verdere uitwerking van het 

Hierover is op 16 december 
2020 een notitie ter informatie 
op iBabs geplaatst

1 https://www.binnenlandsbestuur.nl/Uploads/2018/2/Wind-op-Zee-in-relatie-tot-Wind-op-Land.pdf
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definitieve bod en daarmee de wijze waarop wij en op welke locaties aan 
onze opgaaf gaan voldoen.

5 28 mei 2020 Motie CDA, Lokaal, SP, D66, 
Politieke Partij Blanco en 
Progressief Bernheze over 
onderzoek naar oorzaken 
intensiteit van de besmettingen 
door coronavirus in Bernheze

Overwegende dat:
- Bernheze met een aantal omringende gemeenten behoort tot de relatief 
erg zwaar getroffen gemeenten
qua coronabesmettingen en overledenen, in vergelijking met de rest van 
Nederland;
- In een breed perspectief duidelijk dient te worden welke factoren, en 
waarom, van invloed zijn geweest
op de verspreiding en intensiteit van het virus in deze regio;
- Minister Schouten het RIVM reeds officieel heeft gevraagd onderzoek te 
doen naar de factoren, met
name de luchtkwaliteit, die van invloed zijn op de verspreiding van en de 
intensiteit van het Corona-virus
en het gevolg dat dit heeft op de gezondheid van mensen;
- Onderzoek een voorwaarde is om inzicht te krijgen in de maatregelen 
die we kunnen nemen in het
belang van de gezondheid van onze inwoners in Bernheze.

Verzoekt het college:
- Er bij het RIVM en de GGD op aan te dringen dat genoemd onderzoek 
op korte termijn en met
voortvarendheid zal worden opgestart;
- De casus van Bernheze en andere gemeenten in deze regio hierbij 
actief onder de aandacht te brengen
en daar waar nodig en/of wenselijk te participeren in dit onderzoek;
- In navolging van de provincie aan te dringen op meetpunten voor de 
monitoring van luchtkwaliteit, juist in
deze regio, waar ze nu ontbreken;
- Beide instanties te verzoeken in de onderzoeksvraagstelling mee te 
laten nemen (voor zover dat niet
reeds gebeurt) welke omgevingsomstandigheden en/of overige 
omstandigheden verantwoordelijk zijn
voor de bovenmatige aanwezigheid van of verspreiding van het Corona-
virus in deze regio;
- De onderzoeksresultaten te delen met de gemeenteraad;
- De resultaten van het onderzoek te betrekken bij toekomstig beleid van 
de gemeente.

In week 24 van 2020 zijn de 
brieven naar de dagelijks 
besturen van de GGD en de 
regio Noordoost-Brabant 
verzonden. 
De brief naar het RIVM wordt 
eind week 25 verzonden. 
Op 22 juni zijn kopieën van deze 
brieven op iBabs geplaatst

Op 7 april 2021 heeft de GGD 
een webinar georganiseerd over 
relatie tussen luchtkwaliteit, 
gezondheid en Covid-19
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6 5 november 2020 Motie van SP, CDA, D66 en 
Progressief Bernheze over 
gratis mondkapjes voor minima

overwegende dat: 
- het Kabinet Rutte-3 het dringend advies heeft gegeven om 

mondmaskers te dragen;
- het Kabinet daarnaast heeft benadrukt dat de uitwerking van het plan 

om minima tegemoet te komen met gratis mondmaskers bij de 
gemeenten ligt; 

- er in Bernheze zeker ook minima gezinnen zijn die geen extra kosten 
kunnen maken gezien hun financiële situatie;

- onder andere de FNV haar zorgen heeft geuit bij gemeenten over de 
extra kosten voor minima in deze coronatijd,

is van mening dat:
- de gezondheid van alle inwoners van Bernheze in acht genomen moet 

worden; dus ook van minima gezinnen;
- het belangrijk is dat de adviezen aangaande Corona vanuit het kabinet 

opgevolgd worden;
- de gemeente de plicht heeft om voor al haar bewoners te zorgen,

verzoekt het college:
- om gratis duurzame, herbruikbare mondkapjes beschikbaar te stellen 

aan mensen die dit zelf niet kunnen betalen;
- zo nodig de voedselbank, de scholen, de huisartsen en de sociale 

dienst in de uitvoering hiervan te betrekken; 
- de regeling zo spoedig als mogelijk in te voeren;
- de regeling te herzien als veranderende omstandigheden daartoe 

aanleiding geven;
- de kosten te dekken uit de rijksvergoeding in het kader van het 

compensatiepakket coronacrisis medeoverheden. 
- mochten bovengenoemde middelen niet voldoende blijken, gebruik te 

maken van middelen uit de reserve transitie sociaal domein.

Hierover is op 24 december 
2020 een notitie ter informatie 
op iBabs geplaatst

7 10 december 2020 Motie van CDA, SP en D66 over 
infrastructurele werken 
(Dekkingsplan 2021)

overwegende dat: 
- Na vaststelling van het dekkingsplan de volgende projecten worden 

geschrapt om de 

Hierover is op 27 januari 2021 
een notitie ter informatie op 
iBabs geplaatst.
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structurele lasten te verlagen; Ploeg-Leharstraat, Peelstraat, 
Schoonstraat, 
Gouverneursweg, Loosbroeksestraat, De Nieuwe Erven, Weijen, 
Korenstraat;

- Het in stand houden van verouderde wegen ook langduriger 
structurele onderhoudskosten ten gevolge heeft waarna alsnog een 
inhaalslag gemaakt dient te worden;

- Er op dit moment noodzaak is om ambities bij te stellen gezien de 
financiële onzekerheden en risico’s rondom de Coronacrisis, de 
verwachte herijking van de uitkering van het 
gemeentefonds, en om te komen tot een sluitende 
meerjarenbegroting;

- Er na verwerking van de septembercirculaire een meerjarig overschot 
is ontstaan op de 
begroting en dit derhalve ruimte biedt om deze projecten hernieuwd te 
overwegen bij de 
kadernota 2022-2025;

- Het van belang is te blijven investeren in onze gemeente om 
voorzieningen op peil te 
houden, achterstanden te voorkomen en er daarnaast ook een 
economisch belang mee wordt gediend

verzoekt het college:
De infrastructurele projecten aangaande respectievelijk de Ploeg-
Leharstraat, Peelstraat, Schoonstraat, Gouverneursweg, 
Loosbroeksestraat, De Nieuwe Erven, Weijen, Korenstraat conform de 
reeds geplande uitvoering wederom ter integrale afweging op te nemen in 
de kadernota 2022-2025.

8 5 november 2020 Motie van CDA, SP, VVD, 
Progressief Bernheze, Politieke 
Partij Blanco en D66 over 
planning en ontwikkeling 
woningbouw Bernheze

overwegende dat: 
- De gemeente Bernheze in de provinciale prognoses 2500 extra 

woningen mag bouwen tot 2040.
- Er een onverminderd grote behoefte is aan passende koop- en 

huurwoningen voor alle doelgroepen maar in het bijzonder voor 

Is meegenomen in de 
vaststelling van de woonvisie 
door de raad op 16 december 
2021
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starters en levensloopbestendige woningen voor senioren.
- De doorlooptijd van eerste aanzet tot planvorming en daadwerkelijke 

oplevering van de woningen doorgaans een zeer lang en intensief 
traject is.

- Dat wij in alle kernen nieuwe kansen willen creëren voor iedere 
doelgroep om daar te kunnen bouwen of wonen.

- Er zowel voor in- als uitbreiding ook op particuliere gronden goede 
mogelijkheden zijn om in de behoefte te voorzien

- Het aanwezig zijn van een divers woningareaal en het toevoegen van 
passende nieuwbouw, zowel koopwoningen als sociale huurwoningen, 
zorgt voor een versterkte leefbaarheid van onze dorpen

- Er onder meer in Vorstenbosch en Loosbroek nu naast Bergakkers III 
en Schaapsdijk-Krommedelseweg weinig tot geen ruimte is voorzien 
voor verdere uitbreiding van de dorpskern

verzoekt het college:
- Per direct vaart te maken met het realiseren van harde plancapaciteit, 

e.g. vast te stellen bestemmingsplannen voor ál onze kernen;
- Uitdrukkelijk ook particuliere bouwinitiatieven te ondersteunen in 

ontwikkeling daarvan en maximaal, proactief, mee te denken om te 
komen tot realisatie;

- Extra aandacht te geven aan de ontwikkeling van inbreidingslocaties 
op zowel gemeentelijke als particulieren gronden;

- Nieuwe bouwmogelijkheden te creëren voor CPO-projecten voor jong 
en oud;

- Bovenstaand verzoek en overwegingen mee te nemen en verder te 
verwerken in de te actualiseren Woonvisie in 2021  

9 10 december 2020 Motie van VVD, CDA, Lokaal, 
SP, Progressief bernheze en 
Politieke Partij Blanco over 
kleine, tijdelijke woningen op 
tijdelijke locaties

overwegende dat: 
- De gemeente haar taakstelling op het gebied van woningbouw dreigt 

niet te gaan halen, vooral gericht op het vinden van mogelijkheden om 
koopwoningen in de lagere prijscategorie te realiseren.

- Er reeds woningnood is en er een ongekende woningnood ophanden 
is doordat de bevolking sneller groeit dan verwacht, huishoudens 

Is meegenomen in de 
vaststelling van de woonvisie 
door de raad op 16 december 
2021
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kleiner worden, er een gestage instroom van statushouders blijft en 
door de Coronacrisis er een hoger percentage echtscheidingen 
verwacht wordt.

- Burgers die (snel) een woning nodig hebben, maar geen aanspraak 
kunnen maken op de urgentieregeling, tussen wal en schip vallen. 
Denk daarbij bijvoorbeeld aan mensen die scheiden.

- Het belangrijk is dat er voldoende tijdelijke betaalbare woonruimte is 
om inkomensval en/of armoede (o.a. door hoge particuliere huur) 
tegen te gaan en het verlies van (mentale) gezondheid van onze 
inwoners te voorkomen.

- We inwoners in onze gemeente willen behouden.
- In andere gemeenten, zoals ’s-Hertogenbosch, succesvol, kleine 

tijdelijke woningen op tijdelijke locaties zijn gerealiseerd.
- Kleine, tijdelijke woningen op tijdelijke locaties de directe woningnood 

effectief kunnen verlichten.
- De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties van 

mening is dat er binnen het huidige wettelijke steltstel voldoende 
mogelijkheden zijn om via een snelle procedure tijdelijke woningbouw 
voor een periode van vijftien jaar planologisch te realiseren.

- Dit een goede pilot kan zijn voor de gemeente om ervaring op te doen 
met kleinere woonvormen zoals Tiny Houses e.d..

verzoekt het college:
1. Te onderzoeken of en hoe we kleine, tijdelijke woningen en op welke 

locaties op korte termijn in onze gemeente kunnen realiseren;
2. Ervaringen van andere gemeenten in dit onderzoek te betrekken;
3. De onderzoeksresultaten zo snel mogelijk terug te koppelen aan 

de raad en zo mogelijk concreet op te nemen in de woonvisie en/of 
direct van een concreet beleidsvoorstel te voorzien.

10 24 september 2020 Motie van Progressief 
Bernheze, D66 en Politieke 
Partij Blanco over programma 
organisatie Maashorst

overwegende dat: 
- Er op maandag 14 september jl. een werkbijeenkomst was over de 

Maashorst;
- De raadsleden op die avond geïnformeerd zijn over de nieuwe 

organisatiestructuur voor de Maashorst;

Op 27 januari 2022 heeft 
besluitvorming de 
raadsvergadering 
plaatsgevonden
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- Het college de richting verder uitwerkt van het incorporeren van de 
programma-organisatie voor De Maashorst in de nieuwe gemeente 
Maashorst waarbij Bernheze gezamenlijke activiteiten inkoopt in de 
vorm van een dienstverleningsovereenkomst;

- Hierdoor de gezamenlijke ambitie voor De Maashorst als 
aaneengesloten natuurgebied onder druk kan komen te staan; 

- De directe invloed van de gemeente Bernheze op de maatregelen en 
projecten die door de programma-organisatie wordt uitgevoerd, kleiner 
wordt;

- Het wenselijk is om gezamenlijk en gelijkwaardig als partners te 
opereren in dit mooie natuurgebied.

verzoekt het college:
Om naast het voorstel van het college waarbij Bernheze gezamenlijke 
activiteiten inkoopt in de vorm van een dienstovereenkomst, te 
onderzoeken of het haalbaar is dat wij als gemeente Bernheze samen 
met de nieuwe gemeente Maashorst gezamenlijk opdrachtgever worden 
voor de programma-organisatie van De Maashorst.

11 5 november 2020 Motie CDA, VVD, Politieke Partij 
Blanco, SP en Progressief 
Bernheze over betrokkenheid 
van jongeren in lokale politiek

overwegende dat: 
- Het belangrijk is voor de toekomst van Bernheze om jongeren te 

betrekken in de lokale politiek; 
- Het creëren van politieke bewustwording bij jongeren van belang is 

voor het functioneren van de lokale democratie; 
- Al jaren blijkt dat het enorme opgave is om onze inwoners op een 

jonge leeftijd te betrekken en enthousiasmeren voor de gemeentelijke 
politiek; 

- Het kennismaken met lokale politiek op jonge leeftijd ervoor kan 
zorgen dat zij op latere leeftijd zich ook meer betrokken voelen bij hun 
omgeving; 

- Jongeren in staat zijn om tot verrassende en goede ideeën te komen; 
- Er in onze gemeente al enkele initiatieven zijn waarin jongeren 

betrokken worden in de lokale politiek; 
- Een organisatie zoals ProDemos diverse (gratis) programma’s 

aanbiedt voor gemeenten om jeugd meer bij de politiek te betrekken. 

Hierover is op 9 juni 2022 een 
memo met stand van zaken op 
iBabs geplaatst. De griffie heeft 
blijvende betrokkenheid.
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Verzoekt de voorzitter van de raad:
- De mogelijkheden te bekijken om meer jongeren te betrekken in de 

lokale politiek en de huidige activiteiten te intensiveren; 
- De initiatieven van andere gemeenten en programma’s zoals 

aangeboden bij ProDemos hierin mee te nemen en ook in overleg te 
treden met andere potentiele partners;

- De raad op de hoogte te brengen van de voortgang en/of resultaten.  


